

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today the composition of the Canadian delegation which will go to Paris December 9 and 10 for the so-called "confrontation" meeting, final phase of a major review of education policies in Canada, currently being conducted by the Organization for Economic Cooperation and Development (OECD). The Delegation will be constituted as follows:

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui la composition de la délégation du Canada qui se rendra à Paris les 9 et 10 décembre pour la réunion dite "de confrontation", étape finale de la revue générale des politiques d'éducation au Canada, qu'entreprend actuellement l'Organisation pour la coopération économique et le développement (OCDE). La délégation sera composée des personnes suivantes: